

Publication: Sinar Harian (Bisnes, pg. 54)

Date: 14th June 2018

Headline: Use WeChat As A Platform



Guna WeChat sebagai platform

**PUC, Apac
bekerjasama
promosikan Aplikasi
Presto PUC**



APAC venture

PUC Berhad (PUC) menandatangani Memorandum Persefahaman (MoU) dengan Apac Venture Sdn Bhd, Rakan Kongsi Terutama WeChat yang disenaraikan di WeChat.com dan rakan pemasaran Tencent.

Melalui perkongsian strategik ini, PUC atau anak syarikat yang dinamakannya akan melantik Apac sebagai rakan pemasaran untuk mempercepatkan kehadiran Presto App dalam kalangan akses Apac kepada para pedagang.

Kedua-dua PUC dan Apac akan bekerjasama rapat untuk mempromosikan Aplikasi Presto PUC menerusi Akaun Rasmi WeChat Apac dan dengan itu memperluaskan produk dan perkhidmatan kepada komuniti perniagaan dan pengguna yang lebih luas.

Menurut Pengarah Urusan Kumpulan dan Ketua Pegawai Eksekutif PUC, Cheong Chia Chou, MoU ini akan melihat Apac dan PUC bekerjasama untuk mempercepatkan kehadiran Presto melalui platform WeChat.

"Apac adalah salah satu pelopor dalam memperluas jangkauan pengguna melalui platform digital dan mudah alih dan telah mengekalkan rekod prestasi yang baik sepanjang tahun.

"Terdapat banyak potensi dalam perkongsian ini, dan dengan ciri dan perkhidmatan Presto yang praktikal dan inovatif serta segmen Apac dalam segmen perkhidmatan pemasaran, kami percaya perkongsian ini akan membantu kedua-dua pihak meningkatkan perniagaan dan pengalaman pengguna.

"Pembangunan penyelesaian dalam aplikasi juga akan me-

nguntungkan peniaga Presto kerana termasuk pilihan e-beli dan ciri gamifikasi, yang akan meningkatkan pengalaman pengguna dengan Presto," katanya dalam satu kenyataan.

Sementara itu, Ketua Pegawai Eksekutif APAC Venture Sdn Bhd, Lim Kar Aik berkata, pihaknya sangat berbesar hati untuk bekerjasama dengan PUC untuk memaksimumkan jangkauan pengguna dan peniaga menerusi platform digital dengan menawarkan lebih banyak ciri yang berpotensi dan mempromosikan penggunaan eWallet yang ditanam di Malaysia - Presto App.

"Perkongsian ini benar-benar dinamik kerana kami memulakan usaha kolektif untuk membawa yang terbaik dari kedua-dua platform kepada para pedagang dan pengguna.

"Memulakan kerjasama strategik adalah salah satu usaha pertumbuhan aktif PUC untuk mengoptimalkan potensi dan mengukuhkan prestasi Kumpulan, dan PUC positif peluang baru ini," katanya.